

Date: March 1st , 2026

التاريخ: 1 مارس 2026

Circular No:54/ AY 2025-26
Subject: March 2, 2026 Distance Learning

Dear Parents and Guardians,

In alignment with the official announcement issued by ADEK and the government authorities regarding the temporary shift to distance learning, please be informed that our school will transition to online learning from *Monday, March 2, 2026, through Wednesday, March 4, 2026.*

During this period:

- The school campus will be closed.
- All classes will be conducted via Google Meet and Google Classroom
- **Examinations and quizzes scheduled and missed during these three days will be rescheduled to the last week of the assessment period,** subject to any new announcement from ADEK and the Government.
- Students must take these distance learning sessions seriously, **as online short assessments and tasks conducted during this period will contribute toward term grades.**
- Students are required to follow the Ramadan timetable that will be shared with parents on a daily manner.
- Attendance will be taken for all students K-12 for every lesson.
- Google Meet links will be shared daily by homeroom teachers through Google Classroom.

Our Senior Leadership Team (SLT) and support teams met this morning to ensure a smooth and safe transition to three days of online learning in accordance with ADEK regulations.

السادة أولياء الأمور الكرام،

تماشياً مع الإعلان الرسمي الصادر عن دائرة التعليم والمعرفة والجهات الحكومية بشأن التحول المؤقت إلى نظام التعلم عن بُعد، نود إحاطتكم علمًا بأن المدرسة ستنتقل إلى نظام التعليم بعد ابتداءً من يوم الاثنين الموافق 2 مارس 2026 وحتى يوم الأربعاء الموافق 4 مارس 2026.

وخلال هذه الفترة، يرجى العلم بما يلي:

- سيبقى الحرم المدرسي مغلقًا.
- ستُعقد جميع الحصص الدراسية عبر منصتي جوجل ميت وجوجل كلاس روم.
- سيتم إعادة جدولة الاختبارات والاختبارات القصيرة المقررة أو التي لم يتم تقديمها خلال هذه الأيام الثلاثة إلى الأسبوع الأخير من فترة التقييم. وذلك وفقًا لأي مستجدات قد تصدر عن دائرة التعليم والمعرفة والجهات الحكومية.
- يجب على الطلبة التعامل بجدية مع حصص التعلم عن بُعد، حيث إن التقييمات القصيرة والمهام الإلكترونية المنفذة خلال هذه الفترة ستحتسب ضمن درجات الفصل الدراسي.
- يُطلب من الطلبة الالتزام بجدول رمضان الدراسي الذي سيتم مشاركته مع أولياء الأمور بشكل يومي.
- سيتم رصد الحضور لجميع الطلبة من الروضة حتى الصف الثاني عشر في كل حصة دراسية.
- سيتم إرسال روابط جوجل ميت يوميًا من قبل معلمي الصفوف عبر منصة جوجل كلاس روم.
- وقد عقد فريق القيادة المدرسية العليا وفرق الدعم اجتماعًا صباح اليوم لضمان انتقال سلس وآمن إلى نظام التعلم عن بُعد لمدة ثلاثة أيام، بما يتوافق مع تعليمات دائرة التعليم والمعرفة.

Please know that you may reach out to me, the leadership team, supervisors, or our school counsellors for any support you or your children may need during this time. The well-being and safety of our students, staff, and the wider school community remain our highest priority.

To ensure effective and successful distance learning, students are expected to adhere to the following Al Falah Distance Learning Regulations:

Attendance & Participation

- Students in Grades K–12 must attend all scheduled lessons daily as per the Ramadan timetable shared by homeroom teachers.
- Pre-KG students will follow a shortened schedule appropriate to their age.
- Online attendance is mandatory for all students (K–12).
- Attendance will be recorded for each lesson and will form part of the assessment grading.
- Students in KG1, KG2 and Grades 1-12 must remain present and engaged from 9:00 a.m. to 1:00 p.m. as per the Ramadan schedule.

Online Conduct and Safety

- Students must be appropriately dressed in **their school uniform**.
- **Students' cameras must remain on throughout each lesson.** Students with cameras off will be marked absent.
- Students must not share Google Meet links with anyone outside their class.
- Strict action will be taken against unauthorized access or misuse of links, and any breach of regulations will be reported to the authorities if necessary.
- Students are expected to behave respectfully and avoid disrupting online learning.

يرجى العلم أنه يمكنكم التواصل معي أو مع فريق القيادة أو المشرفين أو المرشدين الطلابيين في حال احتجتهم إلى أي دعم لكم أو لأبنائكم خلال هذه الفترة. إن سلامة ورفاهية طلبتنا وكوادرننا والمجتمع المدرسي ككل تظل على رأس أولوياتنا.

ولضمان تطبيق فعال وناجح للتعليم عن بُعد، يُتوقع من الطلبة الالتزام بلوائح التعلم الإلكتروني المعتمدة في الفلاح على النحو التالي:

الحضور والمشاركة

- يجب على طلبة الروضة حتى الصف الثاني عشر حضور جميع الحصص الدراسية يوميًا وفقًا لجدول رمضان المرسل من قبل معلمي الصفوف.
- سيلتزم طلبة مرحلة ما قبل الروضة بجدول مختصر يتناسب مع أعمارهم.
- يُعد الحضور الإلكتروني إلزاميًا لجميع الطلبة من الروضة حتى الصف الثاني عشر.
- سيتم تسجيل الحضور في كل حصة دراسية، وسيُحتسب ضمن درجات التقييم.
- يجب على طلبة الروضة الأولى والروضة الثانية والصفوف من الأول حتى الثاني عشر الالتزام بالحضور والمشاركة الفاعلة من الساعة 9:00 صباحًا حتى 1:00 ظهرًا وفق جدول رمضان المعتمد.

السلوك والانضباط والسلامة أثناء التعلم الإلكتروني

- يجب على الطلبة الالتزام بالزي المدرسي الكامل واللائق أثناء الحصة.
- يجب إبقاء الكاميرا مفتوحة طوال مدة الحصة الدراسية، وأي طالب يغلق الكاميرا سيتم اعتباره غائبًا.
- يُمنع منعًا باتًا مشاركة روابط جوجل ميت مع أي شخص خارج الصف.
- سيتم اتخاذ إجراءات صارمة بحق أي دخول غير مصرح به أو إساءة استخدام للروابط، وسيتم إبلاغ الجهات المختصة عند الضرورة في حال حدوث أي مخالفة.
- يُتوقع من الطلبة الالتزام بالسلوك الإيجابي والاحترام المتبادل، وعدم تعطيل سير الحصة الدراسية.

Learning Expectations

- Students must attend classes using a proper desk or table with all required materials ready (books, notebooks, whiteboards, stationery, etc.).
- Sitting or lying on beds during lessons is not conducive to effective learning.
- All assignments must be submitted by the specified deadlines.
- Late submissions will not be graded.
- Students must take these distance learning sessions seriously, as assessments conducted during this period will contribute toward term grades.
- To pass, students must achieve a minimum of 60% in all subjects.

Parental Support

- Parents will be contacted if students do not attend lessons, fail to open their cameras, are unresponsive, do not submit assignments on time, or are disruptive during online classes.
- We kindly request parents to monitor their children's attendance, engagement, and timely submission of assignments.

We thank you for your continued support and cooperation during this critical time. We encourage everyone to follow official government announcements and rely only on verified sources for updates. To prevent confusion, please refrain from sharing unconfirmed information, particularly on social media.

We will continue to provide timely updates regarding any changes to school operations in line with ADEK and the government recommendations.

Thank you for your understanding and partnership.
Please stay safe.
Yours sincerely,

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director



توقعات التعلم

- يجب على الطلبة حضور الحصص من خلال الجلوس على مكتب أو طاولة مناسبة، مع تجهيز جميع الأدوات المطلوبة (الكتب، الدفاتر، السبورة الصغيرة، الأدوات القرطاسية وغيرها).
- الجلوس أو الاستلقاء على السرير أثناء الحصص لا يساعد على التعلم الفعّال.
- يجب تسليم جميع الواجبات في المواعيد المحددة.
- لن يتم تصحيح أو احتساب الواجبات المتأخرة.
- يجب على الطلبة التعامل بجدية تامة مع حصص التعلم عن بُعد، حيث إن التقييمات خلال هذه الفترة ستحتسب ضمن درجات الفصل الدراسي.
- للنجاح، يجب على الطالب تحقيق نسبة لا تقل عن 60% في جميع المواد الدراسية.

دعم أولياء الأمور

- سيتم التواصل مع أولياء الأمور في حال عدم حضور الطلبة للحصص، أو عدم فتح الكاميرا، أو عدم الاستجابة أثناء الحصص، أو عدم تسليم الواجبات في الوقت المحدد، أو في حال إحداث أي سلوك يعرقل سير التعلم الإلكتروني.
- نرجو من أولياء الأمور الكرام متابعة حضور أبنائهم، ومستوى تفاعلهم، والتأكد من تسليم الواجبات في مواعيدها المحددة.

نشكركم على دعمكم وتعاونكم المستمر خلال هذه الفترة المهمة. ونهيب بالجميع الالتزام بمتابعة الإعلانات الرسمية الصادرة عن الجهات الحكومية، والاعتماد فقط على المصادر الموثوقة للحصول على المستجدات. كما نرجو عدم تداول أو نشر أي معلومات غير مؤكدة، خاصة عبر وسائل التواصل الاجتماعي، تجنباً لحدوث أي لبس أو تضليل.

سنواصل تزويدكم بأي تحديثات تتعلق بألية عمل المدرسة وفقاً لتوجيهات دائرة التعليم والمعرفة والجهات الحكومية المختصة.

شكراً لتفهمكم وتعاونكم الدائم.

حفظكم الله وأبناءكم من كل مكروه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

